
Referat bestyrelsesmøde 17. november 2023 – Comwell Nordhavn 

Deltagere: Per Rud (PR), Katja Moesgaard (KM), Mette Bach Kjær (MBK), Bent Andersen (BA), Anna Larsen 

(AL), Frederik Lund (FL), Martin Tilsted Petersen (MTP)  

Deltog fra pkt. 5: Mette Worsøe (MW)   

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt. 

 

2. Godkendelse af referat fra 25. oktober 2023  

Godkendt. 

 

3. Økonomi (MTP) 

Der var opbakning til at tegne bestyrelsesansvarsforsikringen som fremsendt pr. mail d.d. 

MTP redegjorde for positive forventninger til årets resultat.   

 

4. Kvinde DM 

a) Kvinde DM Strategi status (KM/MBK) 

KM orienterede om den organisatoriske forankring af strategiarbejdet i DBU. Der er planlagt en række 

forskellige spor, som bliver udviklet af gode kapaciteter fra fodbolden, ligesom processen lægger op til aktiv 

involvering og engagement fra deltagerne.  

Alle klubber har fået en mail med orientering om arbejdsgrupperne med mulighed for at byde ind med 

deltagelse. 

FL bemærkede at han er med i mødet om turneringsstruktur, hvor Peter Ebbesen gav en meget godt og 

grundigt oplæg.  

Derpå fulgte en generel drøftelse af orienteringsmails til KDF’s bestyrelsen, hvilket der var opbakning til, når 

blot man var forpligtet til at orientere den øvrige bestyrelse, når man arbejder på mandat fra bestyrelsen i 

andre udvalg og arbejdsgrupper. 

 



 

 

b) Fast Track bemærkninger (MBK) 

MBK orienterede om at fast track forslagene er blevet afvist af DBU bredde, idet man ikke kan bakke op om 

en ordning der giver en sportslig fordel uden for banen. Bestyrelsen udtrykte stor opbakning til MBK´s 

indsats i et meget svært forløb. 

 

PR følger op på tilmeldinger til rækkemødet, herunder med deltagelse af de personer med mandat til at give 

de rette mandater til arbejdet med medierettighederne.  

 

5. Samarbejdsaftale vedr. kommercielle rettigheder/medierettigheder med Two Circles 

KM orienterede om dagens møde i medieudvalget, hvor oplæg til samarbejdet med Two Circles blev drøftet. 

KM præsenterede slides fra mødet udarbejdet af Two Circles.  

 

6. DBU aftale 

 



KM orienterede om møde med DBU d. 31. oktober. Opsamling fra mødet blev gennemgået, og der bliver 

arbejdet videre med dette i forhandlingsudvalget.  

 

7. Spillerforeningen 

PR redegjorde for status på forhandlingerne. Klubberne og KDF ønsker et positivt samarbejde med 

Spillerforeningen, og klubberne vil også gerne. Det kræver dog lidt tid at komme helt på højde.  

 

8. Rækkemøde den 30/11 i Kolding 

PR orienterede om emner: 

- Udviklingsplan kvinder og piger 

- Status på fast track 

- Nordisk klubturnering 

- Datoplaner 

- Status på forhandlinger med Spillerforeningen 

- Kommercielle aftaler (medie og DBU) 

Det blev vedtaget at invitere de fire klubber der kom i kvalifikation. 

 

9. Fremtidige mødedatoer skal fastlægges 

Generalforsamling lørdag den 2. marts 

1. Valg KDF 

2. Odense 

3. Tema  

 

10. Eventuelt 


